



التاريخ: 24 أغسطس 2025

Circular No:8/ AY 2025-26 Subject: School Gates, entrances, and notices

Dear Parents and Guardians,

Date: August 24th, 2025

We extend a heartfelt welcome to you and your children to Ajyal Al Falah, the school with an enormous heart for children.

At the beginning of the new academic year 2025-26, we would like to provide you with information about parents' parking and entrances so that you and your children can start the first day without any uncertainty.

Please take note of the following:

- Parents, please do not enter the main reception area to accompany your children to their classrooms unless they are not fully registered, and you must visit the registrar for submission of documentation or the accountant for payments.
- With the utmost respect for the diverse needs of each student, the school administration has thoughtfully allocated them into specific grade sections. These allocations have been carefully considered, and as such, no changes to class allocation based on parental requests will be allowed. The decision emphasizes the school's commitment to maintaining a stable and cohesive learning environment for all students.
- All our teachers are well-qualified and licensed by ADEK and MOE, and we urge parents to get to know their children's teachers.
- We asked parents to be positive and motivate their children for the new school year and to make new friends.

السّادة أولياء الأمور الكرام، تحيّة وبعد

يسرنا أن نرحّب بكم وبأبنائكم في مدرسة أجيال الفلاح، المدرسة ذات القلب الكبير لأطفالها. ومع بداية العام الدراسي الجديد 2025-2026، نود أن نزوّدكم ببعض المعلومات الهامة حول مواقف السيارات ومداخل المدرسة، لضمان بداية سلسة وخالية من أي إرباك في اليوم الأول.

يرجى أخذ الملاحظات التالية بعبن الاعتبار:

- نرجو من أولياء الأمور عدم دخول الاستقبال الرئيسي لمرافقة أبنائهم إلى الصفوف، إلا في حال عدم استكمال التسحيل بشكل كامل، وعندها يتوجب مراجعة قسم التسجيل لتسليم المستندات المطلوبة أو قسم المحاسبة لإتمام الدفعات.
- حرصًا من إدارة المدرسة على تلبية احتياجات جميع الطلبة، فقد تم توزيعهم بعناية على الصفوف المخصّصة لهم. ونظرًا لما تطلبه هذه العملية من دراســة دقيقة، فإننا نؤكد عدم إجراء أي تغييرات على توزيع الصفوف بناءً على طلبات أولياء الأمور. هذا القرار يعكس التزام المدرسة بالحفاظ على بيئة تعليمية مستقرة ومتجانسة لجميع الطلبة.
- جميع معلى ومعلمات المدرسية مؤهلون بشكل كامل ومرخّصون من دائرة التعليم والمعرفة (ADEK) ووزارة التربية والتعليم(MOE)، ونشجّع أولياء الأمور على التعرّف إلى معلمي أبنائهم.
- نرجو من أولياء الأمور التحلى بالإيجابية وتشـجيع أبنائهم على استقبال العام الدراسي الجديد بروح معنوبة عالية، وبناء صداقات جديدة.







Parking and Entrances Kindergarten Department:

- Parents must show the school's 2025-26 identification cards to security and health and safety officers at all school entrances during student drop-off or pick-up.
- The Kindergarten Department is wellorganized under the supervision of Ms. Najah El Khodr, Head of KG, and the newly appointed Assistant Head, Ms. Maggy Hamdanieh.
- For parents with children in Pre-Kindergarten and KG1, we request that you park your cars in the kindergarten parking area to enter the glass doors in the kindergarten area.
- All parents of children in KG 2, we kindly ask you to park your cars near the designated KG 2 parking area. Once parked, please enter through the specific gate allocated for KG 2 students to ensure a smooth and organized drop-off experience.

<u>Parking and Entrances Elementary Department</u> <u>Grades 1 -5</u>

- All grades 1-5 classes will be under the academic supervision of the Vice Principal, Ms. Nicola Al Mazrouei, and the two Assistant Principals, Mr. Damian Bourke and the newly appointed Ms. Heather Harris from the United States.
- Parents with children in Grades 1-5 are requested to park in the parking areas at the back of the school, behind the gymnasium at Gates B and C.
- Grades 1 and 2 classrooms are located on the ground floor of the building and can be accessed through GATE B and the glass doors adjacent to the Grade 1 and 2 classrooms.
- Classes for grades 3-4 are located on the first floor. Students can enter Gates B or C and access the staircase near the gymnasium to reach their classrooms.
- Grade 5 boys' and girls' classes are segregated

and located on the first floor

مو اقف السيارات والمداخل - قسم رياض الأطفال:

- يتعين على أولياء الأمور إبراز بطاقات الهوية المدرسية للعام الدراسي 2025-2026 لرجال الأمن وموظفي الصحة والسلامة عند جميع مداخل المدرسة أثناء توصيل أو استلام أبنائهم.
- يتم تنظيم قسم رياض الأطفال تحت إشراف الأستاذة نجاح الخضر، رئيسة القسم، وبمساندة الأستاذة ماجي حمدانية، المساعدة الجديدة لرئيسة القسم.
- نرجو من أولياء أمور طلبة مرحلة ما قبل الروضة و الروضة الأولى إيقاف سياراتهم في مواقف قسم رياض الأطفال والدخول عبر الأبواب المخصّصة في منطقة رياض الأطفال.
- أما أولياء أمور طلبة الروضة الثانية، فنرجو إيقاف سياراتهم بالقرب من المواقف المخصّصة للروضة الثانية والدخول من البوابة المحددة لهم، وذلك لضمان عملية دخول سلسة ومنظمة.

مو اقف السيارات والمداخل – قسم المرحلة الابتدائية (الصفوف 1-5):

- ستكون جميع صفوف المرحلة الابتدائية (1–5) تحت الإشراف الأكاديمي لنائبة المديرة الأستاذة نيكولا المزروعي، وبمساندة كل من مساعدي المديرة: الأستاذ داميان بورك، والأستاذة هيذرهاريس التي التحقت حديثًا بالمدرسة من الولايات المتحدة.
- يُرجى من أولياء أمور طلبة الصفوف من 1 إلى 5 استخدام
 المواقف الواقعة خلف المدرسة، خلف الصالة الرياضية،
 عند البو ابات Bو.C
- تقع صفوف الصف الأول والصف الثاني في الطابق الأرضي
 من المبنى، ويمكن الوصول إلها عبر البوابة Bوالأبواب
 الزجاجية المجاورة لصفوفهما.
- تقع صفوف الصف الثالث والصف الرابع في الطابق الأول، حيث يمكن للطلبة الدخول عبر البوابتين القاو C واستخدام الدرج القريب من الصالة الرياضية للوصول إلى صفوفهم.
- أما صفوف الصف الخامس (بنين وبنات) في منفصلة وتقع في الطابق الأول.





Parking and Entrances Middle and High School Department:

- Grades 6-8 boys' and girls' classes are segregated and are located on the first floor.
- Grades 9-12 boys' and girls' classes are separated and located on the second floor.
- Middle and High School Grades 6 to 12 students are under the academic supervision of the Head of the Middle and High School, Ms. Maria Martin, Assistant Principal Ms. Fatma Zohra, and heads of subjects.
- Grades 5-8 boys can enter through GATE D towards the staircase labeled "Grades 5 to 12 Boys staircase."
- Parents with children in grades 5 to 12 can park their cars in the parking area at GATES B, C, or D, close to the gymnasium.
- Grades 6-12 girls enter through the gate between gates B or C and follow the directions towards the staircase labeled "Grades 6 to 12 Girls' staircase."
- Our supervisors, administration staff, Heads of Departments, and support staff will guide all parents, guardians, and students to their classrooms.
- Students' class lists are posted outside the classroom doors and in the open areas to indicate the students' grade and section allocations.
- Please speak to the senior leaders and heads of sections to guide you to the registrar if your child's name is omitted from the class list.
- Important notice:
- Girls in Grades 5-8 are not allowed to wear abayas and must wear their school uniform.
- Only High School girls in Grades 9 to 12 will be allowed to wear abayas with their school uniform.
- For all K-12 students, only black school shoes and white socks are allowed.

مو اقف السيارات والمداخل – قسم المرحلة المتوسطة والثانوية:

- تقع صفوف المرحلة المتوسطة (الصفوف 6-8) للبنين والبنات في الطابق الأول، وهي منفصلة.
- تقع صفوف المرحلة الثانوية (الصفوف 9–12) للبنين والبنات في الطابق الثاني، وهي منفصلة كذلك.
- جميع طلبة الصفوف من السادس حتى الثاني عشر هم تحت الإشراف الأكاديمي لرئيسة المرحلة المتوسطة والثانوبة الأستاذة ماربا مارتن، ومساعدة المديرة الأستاذة فاطمة الزهرة، ورؤساء المواد.
- يمكن لطلبة الصفوف 5 الى 8 بنين الدخول عبر البوابة Dباتجاه الدرج المخصص والمسمى "درج الصفوف 5-12 للبنين".
- يمكن لأولياء أمور طلبة الصفوف 5-12 إيقاف سياراتهم في مو اقف البو ابات Bأو D أو D بالقرب من الصالة الرباضية.
- تدخل طالبات الصفوف 6 12 من البوابة الواقعة بين البوابتين Bأو C واتباع الإرشادات المؤدية إلى الدرج المخصص والمسمى "درج الصفوف 6-12 للبنات".
- سيقوم المشرفون وطاقم الإدارة ورؤساء الأقسام والطاقم المساند بإرشاد جميع أولياء الأمور والطلاب إلى الصفوف الخاصة بهم.
- ستُعلّق قو ائم الصفوف على أبواب الصفوف وفي الأماكن المفتوحة لتوضيح توزيع الطلبة حسب الصفوف والشُعب.
- في حال لم يظهر اسم الطالب في قائمة الصفوف، يرجى مراجعة القيادات العليا ورؤساء الأقسام لتوجيهكم إلى قسم التسجيل.

ملاحظات هامة:

- يمنع على طالبات الصفوف 5 8 ارتداء العباءة، وبجب عليهن الالتزام بالزي المدرسي.
- يُسمح لطالبات المرحلة الثانوية الصفوف 9–12 بارتداء العباءة مع الزي المدرسي فقط.
- لجميع طلبة المدرسة من الروضة وحتى الصف 12، يجب الالتزام بارتداء الأحذية المدرسية السوداء فقط مع الجوارب البيضاء.









Hoody jackets are not allowed, and boys and girls must always be clean and neat in the appropriate Ajyal Al Falah school uniforms that can be purchased at Delma Mall or ordered online through "Threads," our school uniform company

يمنع ارتداء سترات "هودى" داخل المدرسة. وبجب على جميع الطلبة (بنين وبنات) الحفاظ على مظهر نظيف ومرتب، مع الالتزام بالزي الرسمى لمدرسة أجيال الفلاح، والمتوفر في دلما مول أو عبر الطلب الإلكتروني من شركة الزي المدرسي .Threads https://www.threadsme.com/ajyal-international-

schoolal-falah.html

https://www.threadsme.com/ajyal-internationalschoolal-falah.html

The school has established guidelines that prohibit girls from wearing excessive jewelry, permitting only small earrings. Additionally, face makeup and long, colorful nails are not allowed. Parents will be notified if students fail to comply with these strict behavior protocols.

Please note that only students in Pre-KG and Grades 9 to 12 will be accommodated on Monday. Students in KG1 and Elementary Grades 1, 2, and 3 will begin on Tuesday, while KG2 and Grades 4-8 students' classes will commence on Wednesday.

We are confident that by Wednesday, all our students will be present.

We wish all K-12 students and their families a blessed and memorable school year ahead.

Yours sincerely.

Dr. Antoinette Bro **Principal Director**

وضعت المدرسة تعليمات واضحة تمنع الطالبات من ارتداء الإكسسوارات المبالغ فيها، ويُسمح فقط بارتداء الأقراط الصغيرة. كما أنه يمنع وضع مساحيق التجميل وطلاء الأظافر الطوبلة أو الملوّنة. وسيتم إبلاغ أولياء الأمور في حال عدم التزام الطالبات بهذه التعليمات السلوكية الصارمة.

مواعيد بداية الدوام:

سيتم استقبال طلبة مرحلة ما قبل الروضة (Pre-KG) وطلبة الصفوف 9-12 يوم الاثنين.

يبدأ الدوام لطلبة الروضـة الأولى (KG1) والصفوف 1-3 يوم الثلاثاء.

أما طلبة الروضة الثانية (KG2) والصفوف 4-8 فسلباشرون دوامهم يوم الأربعاء.

ونحن واثقون أنه مع حلول يوم الأربعاء سيكون جميع طلبتنا قد التحقوا بالمدرسة.

نتمنى لجميع طلبة المدرسة من الروضة وحتى الصف الثاني عشر وأسرهم عامًا دراسيًا مباركًا ومليئًا بالذكريات الجميلة والنجاحات.



